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Sæsonen blev indledt med lugning af tennisbanerne lørdag d.3.april. Herefter blev klargøringen af banerne 
overladt til det professionelle firma, som Norddjurs Kommune har hyret til at ordne samtlige tennisbaner i  
kommunen. Banerne var klar til at blive taget i brug første uge i maj. 
 
Tennisafd.ønskede i år at få tag i flere ungdomsspillere og fik initieret et  samarbejde mellem DGI-tennis og 
Langhøjskolen,Vivild. Tennisinstruktør Mogens Spangenberg (DGI) og idrætslærer Gitte Holm fik arrangeret 
tennisinstr. for 6. klasserne i deres idrætstimer i 2 omgange allerede først i juni. Dette affødte mange nye 
indmeldinger i tennisafd. af både de unge spillere såvel som resten af deres familier.  
Herefter blev dette arbejde fulgt op af vore to lokale tennisinstruktører Jan og Jane, som kunne meddele, at 
der  gennemsnitlig var 12 børn til tennistræning hver gang. 
 
Desuden var der arrangeret instruktion v. DGI- instr. Mogens Spangenberg for både børn og voksne d. 29/5 . 
 
Vi havde igen i år fået DGI Tennisskole til Vivild. Den løb af stabelen 1/8 til 3/8, hvor der var fin tilslutning 
af de mange nye og gamle tennisspillere. 
 
I Vivild IF´s sommerfestuge havde vi forsøgt at lave en turnering for  juniorer. Men der kom desværre ingen 
tilmeldinger. I stedet forsøgtes i sidste time at få en herresingle turnering til Vivild Open, men dette lykkedes 
heller ikke, men til gengæld var der fra kommunens øvrige klubber opbakning til at deltage i Vivild Open  i 
2012. Vore egne tennisinstr. tilbød så, at børn i denne uge kunne prøve kræfter med tennissporten. 
 
Vi nåede i år et medlemsantal på 53, heraf er ca. halvdelen under 25 år. 
 
Til slut en tak til de øvrige bestyrelsesmedlemmer samt vores banepasser Evald Jacobsen. 
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